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CARLOS GARRIDO SIERO (ARQUITECTE). 8.003,24 €. 24/10/06. 

TOTAL: 17.352,20 €. 

Per desgràcia, des de les Festes d’Agost passades, l’Ajuntament de les 
Coves, té fama de mal pagador, cosa que haurem d’arreglar. Ens pregun-
tem que s’han fet en els 4 milions d’euros que van dir que havien deixat. 
O que havien tret de subvencions.

11/ Per a finalitzar i donar pas a precs i preguntes, demanar al Grup 
Popular, que des de l’oposició seguisca vetllant pel bé de les Coves, però 
per aportar alguna cosa bo, no criticar per criticar, coses que estan sent 
esmenades o ja s’han esmenat.

8é.- PRECS I PREGUNTES.- Obert el torn de paraula es presenten les 
següents:

1/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Natros vam acabar el dia 22 de desembre a l’Ajuntament i després 

va entrar un altre equip de govern que va estar de gener a maig, que 
el pagament d’eixes factures tu el vullgues excusar en nosaltres no em 
pareix bé.

El Sr. alcalde respon que ha parlat amb la gent i li han dit que s’ha anat 
pagant. 

2/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Amb data 12 de juliol de 2007 els contrats laborals de les monitores de 

natació no estaven fets. Vam preguntar per escrit per estos fets, ja que és 
molt perillós tant per a les monitores, per a l’ajuntament i per als propis 
xiquets treballar en eixes condicions. Estan signats ja els contrats? Quin 
dia es van signar?

El Sr. alcalde respon que són contractes administratius i que es van 
signar quan van entrar a treballar.

El Sr. Zaragozà  Muñoz diu  que van entrar a treballar el dia 12 de juliol 
i en eixa data no estaven els contractes.

3/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
En la quantitat d’insectes que hi ha a les piscines municipals creem que 

no s’ha utilitzat el producte repel·lent d’insectes que l’any passat va ser 
molt efectiu. No s’utilitze? Per què?

El Sr. Alcalde respon que contestarà en el pròxim Ple. Que preguntarà 
als treballadors si és que no ho han fet i per què.

4/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
El tema dels jornals, que l’altre dia el Sr. Viol va dir que regalaven els 

diners a la gent que treballava per a l’Ajuntament i que no estaven justi-
ficats ací es por vore, i ensenya unes fotos perquè es veja l’estat d’alguns 
llocs abans i ara.

Que tota la brutícia que n’hi ha pel poble i que s’ha netejat  a última 
hora.

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Està molt bé que l’esborrany del programa de festes es repartisca a 

les associacions,  però perquè no el té ni el nostre grup, ni, el que és més 
important, les dames i les regines?

El Sr. Alcalde respon que el programa es repartirà quan es tinga en 
l’Ajuntament. Que el que es va donar era un esborrany i poden haver-hi 
hagut variacions. Que les associacions ho tenen perquè havien d’anar a 
uns actes i no haurien d’haver-ho fet públic. Si no ho han fet així ja parla-
rem amb ells perquè no em pareix bé que ho hagen fet. Que tan prompte 
com arribe es repartirà als regidors.

6/ El Sr. Zaragozà Muñoz prega:
Ja que es diu, es comenta i s’escriu per a intentar justificar el jornal 

de l’alcalde i regidors que com a president del consorci, jo, Miguel Za-
ragozà tenia un jornal fixe de nou-cents euros, ací porto un certificat del 
Secretari del Consorci Sr. Carlos Bravo, i que si voleu podeu vore, com 
que no tenia assignació econòmica fixa alguna. I sobre el meu jornal com 
Alcalde vosaltres sabeu ben bé que eren nou-cents euros mensuals de 
l’Ajuntament. Ho dic per que conste al Ple.

Les vostres retribucions les heu de justificar però no cal fer-ho des-
prestigiant a altres persones.  I per això he portat el certificat que no tenia 
retribució fixa al consorci.

7/ El Sr. Viol Zaragozà demana que no s’accepte aquesta informació 
que ha aportat el Sr. Zaragozà Muñoz, ja que no interessa per a res al 
Ple, que si vol informar que faça un butlletí i ho repartisca pel poble, que 
perquè ha de portar al Ple assumptes que no tenen rellevància en el dia a 
dia de l’Ajuntament, més que amb qüestions referides a ell.

El Sr. Alcalde diu que no s’acceptaran aquest tipus de preguntes.

8/ El Sr. Zaragozà Julián pregunta si són certs els rumors que corren 
que es farà més xicotet el recinte de la plaça per als bous.

El Sr. Alcalde diu que s’està estudiant traure dos cadafals per les 
queixes d’alguns veïns, perquè no veuen els bous.

El Sr. Zaragozà Julián pregunta si es farà.
El Sr. Acalde respon que creu que sí.

9/ El Sr. Sales Muñoz pregunta quin criteri es va adoptar per als premis 
del concurs de pintura ràpida.

El Sr. Alcalde respon que ho explicarà el Sr. Viol que es va encarregar 
de l’organització.

El Portaveu del grup JNP Sr. Viol Zaragozà diu:
Al jurat va estar el Sr. Tomás Roures, d’acreditada reputació, la galeria 

d’art amb la que es va col·laborar per a l’organització amb varis pintors i 
un galerista, i la regidora de cultura. 

¿I els criteris estètics, vols que tel’s diga, també?
El Sr. Sales Muñoz diu que no, que el motiu de la seua pregunta és 

perquè com alguna vegada el Sr. Viol va dir que s’hauria de comptar amb 
l’oposició, perquè està vegada no s’ha fet així i s’ha comptat amb regidor 
de la posició.

El  Sr. Viol Zaragozà diu que està molt bé l’observació i que la pròxima 
vegada es comptarà amb l’oposició. 

10/ El Sr. Ripollés Gascó diu que com a regidor de Festes volia pregun-
tar si s’han delegat la representació del poble en actes festius en Miguel 
i Cristina perquè a la Vilavella van ser ells els que van acompanyar a les 
regines.

El Sr. Alcalde respon que no s’ha rebut cap invitació de l’Ajuntament 
de la Vilavella, que tal vegada ho puga explicar el Sr. Zaragozà.

Demana la paraula la Sra. Orient  Julián i explica que va anar com 
a mare de la reina, ja que van rebre les reines una invitació personal, i 
no van eixir amb la resta de reines, sinó que van eixir abans i de forma 
particular.

El Sr. Ripollés diu que van eixir com a representants de les Coves.
El Sr. Muñoz Zaragozà demana la paraula i explica que el va invitar 

personalment l’alcalde de la Vilavella, amb el que té amistat des de fa 
temps, i que les reines  de les Coves van eixir abans que la resta de rei-
nes.

El Sr. Ripollés diu que el Sr. Zaragozà, que ha sigut alcalde, ha de saber 
que qui ha d’anar en representació del poble acompanyant les reines és 
l’alcalde.

Insistix el Sr. Zaragozà que va ser a títol particular i no acompanyant 
les reines, i que a les xiques les van cridar abans que isqueren la resta en 
representació dels ajuntaments per a no crear polèmica.

El Sr. Ripollés diu que no creu que està bé posar en compromisos a 
altres ajuntaments.

La Sra. Orient Julián diu que el Sr. Zaragozà va ser a títol particular, i 
que la seua filla és molt lliure d’anar si la inviten.

El Sr. Alcalde diu que el problema està que si van com a reines van en 
representació del poble i llavors han d’anar amb l’alcalde, que és com ha 
de ser el protocol de l’Ajuntament, que és conegut per tots.

S’entaula discussió en què intervenen al mateix temps tres o quatre regi-
dors i el Sr. Alcalde imposa silenci, i diu que dóna per conclòs l’assumpte, 
que si hi ha pròxima vegada que es comunique a l’Ajuntament.

11/ La Sra. Montull Rodrigo pregunta si és pràctica habitual que va-
gen en representació del poble persones que no han sigut designades per 
l’Ajuntament.


